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SLOIA RP, Katowice, dnia 28.02.2024 r. 

PROTOKÓŁ Nr 22/02/2024 

z posiedzenia Rady SLOIA RP VI kadencji 2022-2026 

W dniu 28.02.2024 r. odbyło się kolejne planowe posiedzenie Rady Śląskiej Okręgowej Izby 
Architektów RP. Spotkanie rozpoczęto przy udziale 10 członków Rady obecnych w siedzibie SLOIA RP 
(PS, MPi, AW, HP, DF, AL, JF, AK, RL, PSt) w godzinie jej rozpoczęcia. Posiedzenie posiada quorum, 
a Rada SLOIA RP jest w stanie podejmować uchwały. 

1. Przewodniczący Piotr Średniawa [PS] przywitał zebranych i przystąpił do przyjęcia porządku 
obrad: 
w głosowaniu: za - 10, przeciw - 0, wstrzymujących się - 0 - przyjęto porządek 

2. [PS] Propozycja kolejnego spotkania Rady 03.04.2024r. - przyjęto bez uwag.  

3. Przystąpiono do przyjęcia protokołu poprzedniego posiedzenia Rady (nr 21/02/2024 z dnia 
07.02.2024 r.): 
w głosowaniu: za - 10, przeciw - 0, wstrzymujących się - 0 - przyjęto protokół 

4. Sprawy członkowskie - głosowanie uchwał: 

(w wynikach uwzględniono głosy kolejnych członków Rady – MM, HM - oddane po przybyciu) 

a) wpis na listę członków na wniosek: 
W/17/02-2024 za - 12, przeciw - 0, wstrzymujących się – 0 

b) zawieszenie w prawach członka na wniosek: 
ZW/8/02-2024 za - 12, przeciw - 0, wstrzymujących się – 0 
ZW/9/02-2024 za - 12, przeciw - 0, wstrzymujących się – 0 
ZW/10/02-2024 za - 12, przeciw - 0, wstrzymujących się – 0 

c) skreślenie z urzędu: 
SU/2/02-2024   przyjęto do wiadomości 
SU/3/02-2024   przyjęto do wiadomości 

d) skreślenie na wniosek: 
SW/1/02-2024 za - 12, przeciw - 0, wstrzymujących się – 0 

5. [PS] Przygotowania do XVII Sprawozdawczego Okręgowego Zjazdu SLOIA RP: 
- materiały na zjazd rozesłane zostaną do delegatów zgodnie z regulaminem do dnia 

01.03.2024 r., 
- przed posiedzeniem członkom Rady przekazano materiały zawierające sprawozdanie 

z działalności Rady Okręgowej i sprawozdanie finansowe SLOIA za 2023 r., 
- propozycja, by na zjeździe sprawozdania organów SLOIA RP przedstawić w formie 

syntetycznej, uzupełniając wystąpienia o krótkie prezentacje dotyczące: finansów (DF), 
spotkania organów AAB (MPi), Forum Młodych Architektów (AK), Bazy Architektów (AW), 
działalności rzeczoznawców (WP), szkoleń (HP) i działalności samopomocowej (JSZ), 

1) Uchwała Nr 3/02-2024 w sprawie przyjęcia sprawozdania z działalności Rady Śląskiej 
Okręgowej Izby Architektów RP za rok 2023 

w głosowaniu: za - 10, przeciw - 0, wstrzymujących się - 0 - przyjęto 

- [DF] przedstawiła sprawozdanie finansowe SLOIA RP za 2023 r. 

2) Uchwała Nr 4/02-2024 w sprawie przyjęcia sprawozdania finansowego SLOIA za rok 2023 
w głosowaniu: za - 10, przeciw - 0, wstrzymujących się - 0 - przyjęto 

- [DF] przedstawiła preliminarz budżetowy na 2024 r. podkreślając niekorzystny wpływ nowych 
zasad redystrybucji na finanse okręgu – planowany zysk jest symboliczny, a w związku 
z trudnymi do przewidzenia zmianami cen rynkowych możliwe jest, że na koniec roku 
odnotujemy straty. Z uwagi na powyższe zaproponowano utworzenie funduszu celowego, 
z którego, w razie potrzeby, będzie można przeznaczać środki na bieżącą działalność 
programową okręgu, 
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3) Uchwała Nr 6/02-2024 w sprawie przyjęcia Preliminarza budżetowego na rok 2024 
w głosowaniu: za - 10, przeciw - 0, wstrzymujących się - 0 - przyjęto 

- przedstawienie propozycji uchwał zjazdowych oraz materiałów dla delegatów, 

4) Uchwała Nr 7/02-2024 w sprawie przyjęcia materiałów zjazdowych  
w głosowaniu: za - 10, przeciw - 0, wstrzymujących się - 0 - przyjęto 

- [PS] przedstawił propozycje obsady personalnej prezydium zjazdu i komisji zjazdowych. 

(na spotkanie przybyli członkowie Rady – MM, HM, łącznie w głosowaniu bierze udział 12 członków 
rady) 

6. Pozostałe sprawy: 

- [JZS] przypomniała, przedstawione na poprzednim posiedzeniu, proponowane zmiany 
w treści regulaminu Komisji Samopomocowej, 

5) Uchwała Nr 5/02-2024 w sprawie odpisu zasilającego Koleżeński Fundusz Zapomogowo-
Pożyczkowy SLOIA RP 

w głosowaniu: za - 12, przeciw - 0, wstrzymujących się - 0 - przyjęto 

6) Uchwała Nr 8/02-2024 w sprawie zmiany Regulaminu Koleżeńskiego Funduszu Zapomogowo-
Pożyczkowego SLOIA RP 

w głosowaniu: za - 12, przeciw - 0, wstrzymujących się - 0 - przyjęto 

- [PS] przedstawił treść listu intencyjnego o współpracy SLOIA RP i Akademii Śląskiej (dawniej 
WST) 

(dyskusja) 

7) Uchwała Nr 10/02-2024 w sprawie zgody na podpisanie Listu Intencyjnego o współpracy 
z Akademią Śląską 

w głosowaniu: za - 12, przeciw - 0, wstrzymujących się - 0 - przyjęto 

- wniosek dr hab. inż. arch. Tomasza Bradeckiego (Politechnika Śląska) o objęcie patronatem 
urbanistycznej gry miejskiej, 

(RL przedstawił informacje na temat gry naukowo-dydaktycznej - dyskusja) 

8) Uchwała Nr 11/02-2024 w sprawie udzielenia patronatu GRA W OSIEDLE 
w głosowaniu: za - 12, przeciw - 0, wstrzymujących się - 0 - przyjęto 

7. FORMA - Forum Młodej Architektury 16-17.02.2024 r. 
- [AW] sprawozdanie z wydarzenia: podsumowanie paneli wykładowych/warsztatów, wstępne 

wyniki ankiet i opinie uczestników w mediach społecznościowych - konstruktywna krytyka 
działania izby, propozycje zmian sformułowane w Manifeście Młodej Architektury 
(w przygotowaniu do przedstawienia Radzie przez osoby zaangażowane w organizację 
wydarzenia),  

- [AK] wnioski organizacyjne na przyszłość: mniej wykładów, więcej dyskusji - harmonogram 
kolejnych wydarzeń powinien uwzględniać więcej czasu na wymianę poglądów, w oparciu 
o przedstawione treści merytoryczne, 

- [DF] wniosek o wprowadzenie zasad gwarantowania obecności uczestników (kaucja, opłata 
rejestracyjna, itp. ), uwagi do prezentacji, refleksje sponsorów, 

- [MPi] wnioski ze spotkania: podsumowanie frekwencji, aktywności, atmosfery na widowni, 
w ocenie prowadzonych prezentacji zwróciła uwagę na brak należytego odniesienia działań 
budowy marki własnej, organizacji pracy, obecności na rynku zleceń na problem uczciwości 
i etyki zawodu architekta – tematykę należy wyeksponować w kolejnych edycjach, a także 
poruszyć problem podpisywania cudzych projektów,  
wniosła sugestie do czasu i sposobu promocji wydarzenia, zasad linkowania / tagowania 
postów mówiących o FORMIE – ze wskazaniem SLOIA RP jako organizatora, a nie promowania 
jako samodzielnego odrębnego podmiotu, potrzebę zbudowania i realizacji strategii 
budowania marki i promocji SLOIA RP poprzez „FORMĘ”, w która powinna mieć 
odzwierciedlenie i ponad pokoleniowo promować tut. izbę, jako środowisko śląskich 
architektów, 



 

str. 3 z 3 

(dyskusja – wnioski: dla wydarzenia tej wielkości należy zapewnić większą obsadę osobową 
organizatorów, propozycja współdziałania subdomeny dla kojarzenia marki FORMA i SLOIA RP, 
uruchomienie zaplecza finansowego w postaci środków celowych na działalność permanentną, 
zasada utrzymania otwartych drzwi i stałego zainteresowania, cykliczne spotkania „po FORMIE” 
i „przed FORMĄ”, położenie szczególnego nacisku na etykę zawodu architekta, pozyskiwanie 
prelegentów powiązanych z zagadnieniami wykonywania zawodu architekta, dążenie do integracji 
ponadpokoleniowej, pomimo ukierunkowania na młodsze pokolenie architektów). 

8. [PS] Inne sprawy: 
- w związku z przyjętą na poprzednim posiedzeniu Rady propozycją wycofania reprezentanta 

okręgu z prac Zespołu ds. Polityki Finansowej IARP sformułowano uchwałę w ww. sprawie: 

9) Uchwała Nr 9/02-2024 w sprawie wycofania rekomendacji Skarbnika SLOIA RP do 
reprezentowania SLOIA RP w Zespole ds. Polityki Finansowej IARP 

w głosowaniu: za - 12, przeciw - 0, wstrzymujących się - 0 - przyjęto 
- w odpowiedzi na wiosek SLOIA RP o udostępnienie „Opinii zawierającej ocenę zgodności 

projektowanych przepisów Kodeksu Etyki Zawodowej Architektów z zasadą 
proporcjonalności” KRIA odmówiła udostępnienia ww. dokumentu - w związku z powyższym 
Rada wystąpi za pośrednictwem OKR SLOIA RP o rozpatrzenie ww. sprawy przez KKR IARP. 

(cd. dyskusji na temat FORMY) 
- [HP] wniosek o podsumowanie wydarzenia w postaci sprawozdania/raportu z wydarzenia, 

jako materiał wyjściowy do działania Rady, a także uzyskania, w kolejnych edycjach 
wydarzenia, zgody na nagrania wykładów, 

- [PS] wniosek o przygotowanie artykułu do wydawnictwa: Architektura i Biznes. 
Przygotowanie przez organizatorów FORMA.  

9. Ustala się kolejne posiedzenie Rady na dzień 3.04.2024 r. (środa) godz. 16.30 

 
Na tym zakończono posiedzenie Rady. 
Całość posiedzenia była nagrywana i została zarchiwizowana na CD-ROM. 
Lista obecności w załączeniu. 

 

Sekretarz Rady SLOIA RP 
Anita Langer, Architekt IARP 

Przewodniczący Rady SLOIA RP 
Piotr Średniawa, Architekt IARP 


